
PROTOKOLL
fört vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings 
styrelse på Tattersall den 28/11 1949. 
Närvarande: Nordlund, Rinman, Dunér, Extergren, 

Liliequist.

§ 1. Öppnades sammantr. av vice ordf.

§ 2. Diskuterades efter vilka riktlinjer styrelsens 
olika förslag till sektionsstyrelserna vid det 
kommande mötet senare på kvällen skulle läggas 
upp. Beslöts att sektionerna skulle orienteras 
om önskvärdheten av att redan gällande bestäm
melser om redovisningar, rapporter och proto
kollsavskrifter etc. efterlevdes samt i övrigt att 
de vid sammanträdet i styrelsen den 21/11 
framdragna synpunkterna om skrivelser till för
bunden m.m. betonades.

§ . Beslöts även föreslå sektionerna att meddelanden
till pressen av nyhetsbetonat slag, planerade 
tävlingar, utrikesresor och dyl. skulle gå an
tingen genom föreningsstyrelsen eller genom någon 
av sektionerna speciellt utsedd person, som i så 
fall dels skulle kontakta någon i styrelsen dels 
skulle tillse att samtliga tidningar få del av 
nyheterna.

§ 4. Företedde Rinman prov på det nya miniatyrmärket 
och diskuterades dess försäljningspris etc. 
Föreslogs att ta ut kr. 1.50 och att endast ett 
märke skulle säljas till varje föreningsmedlem. 
I händelse denne förlorade sitt märke skulle 
nytt märke få inköpas till dubbelt pris, vilket 
steg ytterligare dubbelt vid förlust även av 
märket nr 2. Endast till föreningens ledamöter 
skulle märket få säljas och någon utdelning av 
detsamma till utomstående skulle ej heller få 
äga rum. Sektionskassörerna skulle bokföra de 
försålda märkena.

§ 5. Övergick styrelsen till sammankomsten med sek
tionsrepresentanterna, varför sammanträdet av
slutades.


